

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-02-07

Tid: 12.00–13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN
VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND
KASSÖR: JOHAN AXELSSON
SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON
LEDAMOT: JOHAN GILL
ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON
ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON
ORDFÖRANDE SNF: NIKLAS JAKOBSSON
LEDAMOT FOC: ANTON WAHNSTRÖM
ORDFÖRANDE FARM: JOAKIM OLSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK 2007: ERIK LARSSON
LEDAMOT FNOLLK 2007: MARIANNE BERG

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har ordnat sektionsaktivabastu och skall ha Gasque nästa vecka. De har dock upptäckt att ettorna har dugga dagen efter vilket kan leda till problem. Utöver det så planerar de inför sektionens dag.

F6 vill också att nya grytor för att laga ärtsoppa i skall införskaffas.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har lagat hofflor igår och skall ha DuP imorgon. De har också jubileum och det skall komma 55 pateter från 1988 och framåt.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK skall ha NOLLK-kalas.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF vill att sektionsmötet skall lägga till en TM-representant i SNF. De skall kolla hur andra sektioner, som består av flera program, gör. De meddelar också att kursen Fysikalisk Elektronik är nedläggningshotad. De planerar också inför nästa cocktailparty då de vill ha en fortsättning på debatten från denna period. Det bör göras en undersökning bland mastersstudenter om hur information når dem.

§ 6 RAPPOR FRÅN FOC

Foc har haft en Flipper-DuP. Det går numera också att spela Lord of the Rings med 25-centare. De tycker även att det är dags att skyddsrummet städas igen.

§ 7 RAPPOR FRÅN FARM

FARM har kollat på vandrarhem inför CERN-resan. De tror inte att studenterna vill lägga mer än 1000 kr var (Förra året kostade det 800 kr). De planerar också för att ha F-expo till hösten.

§ 8 MASTERSMOTTAGNING

Gill skall höra med andra sektioner för att se om vi kan samordna något.

§ 9 BILEN

Hemsidan är nu uppdaterad. Linus har ökat böterna till 400 kr för att inte städa ordentligt efter sig. Det skall bli hårdare med kontrollen och det gäller även föreningarna.

§ 10 FÄRG

Hiller skall prata med Patrik för att få skissen över väggen. Sedan kan vi beställa färg genom Kent.

§ 11 BOBBY

Bobby ringde i tisdags och hade sagt fel vecka. Han kommer istället nästa vecka.

§ 12 SEKTIONSMÖTET

Vi vill ha sektionsmötet i GD.

§ 13 SKYDDSRUMMET

Det är återigen strul med platsen i skyddsrummet. Foc, F6, DP och FNollK samordnar en städning.

§ 14 BIBLIOTEKET

Kent och Åke visar upp ritningar för hur biblioteket förmodligen kommer att se ut efter sommaren. Vi föreslår fler skärmväggar. Vi kommer visa upp ritningarna på sektionsmötet. Kent och Åke meddelade också att stolarna i GD skall bytas. Vi ville ha stolar utan armstöd.

§ 15 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls torsdagen den 14 februari.

§ 16 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren
Ordförande

Jakob Andersson
Sekreterare